
Tot afgelopen vrijdag konden de raadsfracties vragen indienen t.a.v. de Tweede Bestuursrapportage. 
Drie fracties hebben daar gebruik van gemaakt.  
Deze mail voorziet in de beantwoording van de ingediende vragen. 
 

Nr. Partij Vraag Antwoord 

1 CU Op blz. 14, programma 10, wordt over de 

transparantie over de gemeentelijke 

uitgaven geschreven: “Infographics bij de 

tussentijdse rapportages van de Eerste 

Bestuursrapportage 2020”. Deze 

infographic heb ik niet kunnen vinden bij 

de Tweede Bestuursrapportage. Is deze 

er wel? Zo ja, waar? 

 

De infographic van de Tweede 

Bestuursrapportage is inmiddels aan de 

raad verstrekt via de griffie. 

2 CU Op blz. 14, programma 10, wordt 

geschreven: ”Uiterlijk in het 2e kwartaal 

2020 inzicht in de liquiditeitsprognose en 

het benodigde weerstandsvermogen.” 

Ook deze niet gevonden. 

 

De liquiditeitsprognose is een intern 

document dat de treasurer gebruikt voor 

het aantrekken van leningen. Dit 

verwerken we in onze P&C-producten 

zoals de begroting. De uitwerking treft u 

aan in de paragraaf Financiering van de 

begroting en de jaarrekening.  

Het inzicht van het benodigde 

weerstandsvermogen maken we 

inzichtelijk via de paragraaf 

Risicobeheersing en 

weerstandsvermogen in de begroting en 

in de jaarrekening. 

 

3 CU Op blz. 35 bij onderhoud openbare 

verlichting wordt gesproken over 

vertraging op het onderhoud. Het 

contract met de vorige aannemer is 

verbroken. Wat is er met gebeurd met het 

geld? Is het contract beëindigd 

zonder restitutie? Of is er in de reserve 

teruggestort wat er toen begroot was? Ik 

kan dit niet vinden in de 

jaarrekening 2019. 

Op de post elektra van de openbare 

verlichting (OV) is een tekort ontstaan 

van € 65.000 doordat het project 

"verledding" in de voormalige gemeente 

Geldermalsen vertraging heeft 

opgelopen.  Deze vertraging is ontstaan 

doordat het contract met het betreffend 

bedrijf (regionaal) in 2019 is opgezegd 

wegens het niet nakomen van afspraken. 

Ledlampen verbruiken een stuk minder 

energie maar dit voordeel was al 

ingeboekt. De verwachting is dat dit ook 

nog het geval zal zijn in 2020 en (deels) 

in 2021. Het streven is namelijk om het 
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verleddingsproject eind 2021 afgerond te 

hebben. 

Op de onderhoudskosten van de OV is 

minder geld uitgegeven, te weten € 

90.000, doordat minimaal onderhoud is 

uitgevoerd. Enerzijds door te weinig 

capaciteit bij de gemeentelijke 

organisatie en anderzijds doordat een 

nieuw contract met een nieuwe partij 

moest worden opgesteld in 2019. Dit 

voordeel is eenmalig. 

4 DB In de Tweede Bestuursrapportage valt op 

blz. 36 te lezen dat het college op 16 juni 

besloten heeft om voor de vervanging 

van 10 voertuigen over te gaan tot lease. 

Kan aangegeven worden of hier sprake is 

van financial lease of operational lease? 

 

Operational lease 

5 VVD Wij missen de duiding van de voortgang 

met betrekking tot het vervullen van 

vacatures en het versterken van de 

organisatie. Wij vernemen deze graag 

alsnog. 

 

Op dit moment hebben wij ongeveer 40 

fte aan vacatures (ter vergelijking: de 

Tweede Bestuursrapportage 2019 

meldde 50 fte aan vacatures). Deze 40 

fte betreffen niet allemaal de fte die vorig 

jaar al openstonden omdat we ook te 

maken hebben met natuurlijk verloop. 

Sinds het opstellen van de Tweede 

Bestuursrapportage 2019 zijn 25 

personen uit dienst gegaan, onder 

andere vanwege pensionering. In 

dezelfde periode zijn er 38 personen 

nieuw in dienst gekomen. Voor 13 

vacatures loopt op dit moment de 

werving- en selectieprocedure. Hiernaast 

hebben we vanaf 2021 ruimte gecreëerd 

voor twee trainees. 

 

Als essentieel onderdeel van de 

organisatieontwikkeling maken we 

steeds de afweging tussen de wijze 

waarop we de vacatures invullen: tijdelijk 

of vast. Hierbij gelden de continuïteit van 

de dienstverlening en de bestuurlijk 
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prioriteiten en -planning als 

uitgangspunt. Onlangs pasten we de 

organisatiestructuur aan. Op basis van 

deze aanpassing zullen we een aantal 

managementfuncties, waar we nu 

tijdelijk op inhuren, binnenkort definitief 

openstellen. 

 

Zoals wij in de Bestuursrapportage 

aangaven, neemt de directie nog dit jaar 

het besluit over de functies die definitief 

worden afgeraamd ten gunste van de 

taakstelling. 

 

6 VVD Het is onduidelijk waar we staan met 

betrekking tot het verhogen van de 

klanttevredenheid. Waar staan we nu? 

 

In november ontvangt u het rapport met 

resultaten van de burgerpeiling. Dit is het 

eerste onderzoek van ‘Waar staat je 

gemeente‘ voor inwoners van de 

gemeente West Betuwe.  

Het onderzoek is uitgevoerd door BMC. 

 

7 VVD Covid-19 heeft het verkeersbeeld 

drastisch doen wijzigen. Wordt er met 

betrekking tot het oplossen van files en 

sluipverkeer over dit effect op langere 

termijn ook nagedacht? Deze effecten 

zouden mogelijkerwijs voor een deel 

blijvend kunnen zijn. 

 

De effecten van COVID-19 op het 

verkeersbeeld waren in eerste instantie 

heel groot. Echter in september was het 

verkeersbeeld op snelwegen al weer 

bijna “normaal” zoals in februari. In het 

OV was het effect nog wel groot.   

 

Op allerlei vlak worden onderzoeken 

gedaan om het effect op de langere 

termijn te kunnen inschatten, maar er is 

nog geen eensluidend beeld. De 

verwachting is wel dat op de langere 

termijn thuiswerken een effect zal 

hebben, maar het is dus nog onduidelijk 

welk effect dat precies is. 

 

8 VVD Er wordt nu al lang gesproken over de 

fietsknelpunten. Waarom vertraagt dit 

(opnieuw)? 

 

De aanpak van de knelpunten 

wordt  gecombineerd met 

werkzaamheden aan de provinciale 

wegen. Door diverse problemen bij de 

provincie (o.a. stikstof en PFAS) lopen 

deze projecten uit. 
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9 VVD Bedrijfsterreinenbeleid wordt vooruit 

geschoven. Dat is onwenselijk. Wij zien 

graag dat dit toch versneld wordt 

uitgevoerd. Dit mede in het licht van 

Hondsgemet (Z+N). Kan dit versneld 

worden? 

 

Wij erkennen het belang van deze 

onderwerpen. Vanwege de beperkte 

beschikbare ruimte voor beeldvorming is 

in het presidium prioriteit gegeven aan 

andere onderwerpen boven dit 

onderwerp. De beeldvorming over deze 

economische onderwerpen staat nu 

gepland in januari. 

 

10 VVD Standplaatsenbeleid i.c.m. 

detailhandelsbeleid is juist nu in deze 

corona-tijd belangrijk. Kan hier voorrang 

aan gegeven worden? 

 

Zie antwoord 9. 

11 VVD De VVD benadrukt nogmaals dat 

energieneutraliteit, met het aantreden van 

de nieuwe coalitie, niet in 2030, maar in 

2050 als doel gesteld is. 

 

Dat moet inderdaad 2050 zijn.  

 

 


